

AVIS PUBLIC

DEMANDE DE DÉMOLITION

215, avenue PORTLAND

Date de séance la réunion

Veillez prendre note que la séance du Comité d'étude des demandes de permis de démolition qui devait se tenir le 17 décembre, 19 h, concernant la demande de démolition du bâtiment situé au 215, avenue Portland et qui a été reportée se tiendra **jeudi le 16 janvier 2020** à 19h au 90, avenue Roosevelt, Ville de Mont-Royal;

PUBLIC NOTICE

APPLICATION TO DEMOLITION

215 PORTLAND Avenue

Date of meeting

Please note that the postponed Demolition Review Committee meeting that was originally scheduled for December 17, 7 p.m., regarding the application for a demolition permit for the building located at 215 Portland Avenue, will be held on **Thursday, January 16, 2020, at 19:00** at 90 Roosevelt Avenue, Town of Mount Royal."



215, avenue Portland / 215 Portland Avenue

Cette séance a pour but de présenter le projet de demande de démolition du bâtiment situé au **215, avenue Portland** (lot 1 680 943 du cadastre du Québec) à Ville de Mont-Royal et de rendre une décision;

À cette séance, toute personne intéressée pourra obtenir du Comité toute information supplémentaire pertinente relativement à cette demande.

Donné à Mont-Royal, le 8 janvier 2020.

The purpose of this meeting is to present the project concerning the application for the demolition of the building located at **215 Portland Avenue** (lots 1 680 943 of the cadastre du Québec) at Town of Mount Royal and to render a decision;

At this meeting, any interested person may get from the Committee any further pertinent information regarding this application.

Given at Mount Royal on January 8, 2020.

Le greffier,

Alexandre Verdy, avocat

Town Clerk